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Vill ni hålla digitalt möte  
eller utbildning i er lokala biodlareförening?   
 

Kontakta då vår sekreterare Åsa Kratz som ansvarar för  
distriktets Zoom-licens så får ni stöd och hjälp!

Åsa Kratz, sekreterare, 070-176 32 14
biodlarnavastmanland@gmail.com

Ordföranden har ordet
Biodlarsäsongen i länet (di-
striktet) verkar i år ha bjudit 
på ömsom vin ömsom vatten. 
Jag hör från spridda håll att 
det varit betydande vinter-
förluster, samtidigt som an-
dra haft mycket små. En bi-
odlare berättar om sitt 20:e 
år i rad utan vinterförluster, 
vilket är imponerande.  
 

Också på honungsfronten 
tycks det variera från mycket 
bra honungsskördar till säm-
re jämför med föregående år. 
Självklart är det naturligt att 
förutsättningarna för bigårdar-
na i länet varierar eftersom vi 
har ett landskap som också är 
varierat med både skogsbygd, 
mellanbygd och slättlandskap, 
och som en extra bonus ett 
närmast ”exotiskt” inslag med 
ädellövskog och örtrika lundar 
på vissa håll.  
 

Vårt län är relativt litet till 
ytan, men har ett mycket varie-
rat landskap. Man skulle där-
för kunna sammangfatt biod-
lingssäsongen med att den har 
varit ”normal” i vårt distrikt.
Vi blickar nu framåt mot nästa 
säsong.  
 

22/9 genomfördes en ord- 
förandekonferens med länets 
biodlarföreningar. 

Det har genomförts en hel del 
aktiviteter lokalt i föreningarna 
under sommaren. Under hös-
ten kommer distriktsstyrelsen 
bjuda in till en strategisk träff 
om biavel.  
 

Syftet är att staka ut målen 
för biavelsarbetet i länet för 
att reda ut vad vi vill uppnå. 
Är det ökad bihälsa, snällare 
bin, högre honungsproduk-
tion, bättre pollinatörer eller 
något annat vi vill uppnå, eller 
kanske en kombination, och 
hur ska det genomföras? Eller 
kanske handlar det om flera 
separata avelslinjer?  
Sådant behöver vi diskutera 
med länets föreningar. Ge oss-
gärna en vink om du är intres-
serad och kan engagera dig i 
ett detta viktiga arbete!
 

Snart börjar föreningarna i 
länet genomföra sina årsmö-
ten. Till årsmötet kan medlem-
marna lämna förslag på verk-
samheter eller något som man 
vill påverka. Ett bra sätt är att 
skriva en motion till årsmötet!
 

Årsmötet behandlar sedan för-
slaget och deltagarna diskute-
rar och röstar om hur det ska 
hanteras. Kanske lämnas det 
vidare till distriktets årsmöte 
och går vidare till riksförbun-
dets årsstämma. Skriv gärna 

motioner till ditt årsmöte och 
peka ut vad du anser är viktiga 
frågor för biodlingen att job-
ba med lokalt, eller kanske på 
distriktet eller i riksförbundet. 
Din föreningsstyrelse har fått 
instruktioner från riksförbun-
det hur motioner kan skrivas 
och hanteras. 
 

”Året i bigården” är populära 
sidor i Bitidningen med många 
läsare, där krönikören berättar 
om sin biodling. Är det just du 
som är 2023 års krönikör?! 
  

Du kan vara nystartad eller er-
faren och vill berätta om ditt bi-
odlarliv genom Bitidningen för 
oss andra. Hör av dig snarast 
till telefon 070-373 87 80 om 
du är intresserad av uppdraget?
 

Jag och övriga styrelsen  
hälsar er alla varmt välkomna 
till höst- och jubileumsmöte för 
vårt biodlaredistrikt den 22/10, 
med start klockan 10.00 på 
Lysgränd 1 i Västerås.  
Våra 130 år bör självklart firas 
och ni ska alla ha fått en inbju-
dan som landat i era mejlboxar 
eller brevlådor!  
Glöm inte att anmäla om ni 
kommer till  
biodlarnavastmanland@gmail.com
 

Hoppas vi ses då!
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Lördagen den 22 oktober 
träffas vi på Lysgränd 1, i 
Västerås, för att få ta del 
av spännande föreläsningar 
men också fira att vårt biod-
laredistrikt fyller 130 år i år!

Klart vi ska fia föreningens 
aktningsvärda ålder nät tillfälle 
ges och anledning finns!  
Vi kommer låna  
Studieförbundet Vuxensko-
lans lokaler och hoppas på att 
vi även ska kunna sända de 
tänkta föreläsningarna digitalt 
för dem av er som inte kan 
delta på plats, men självfallet 
uppsakttar vi i styrelsen om så 

många som möjligt vill delta 
fysiskt på plats! 
Vi arbetar just nu med pro-
grammet, våra tänkta teman 
u.tgår från önskemål som in-
kommit vid tidigare träffar. 
 

Vi kan inte ännu säkert säga 
vilka föreläsningar det blit, men 
hoppas att ni bokar in dagen, 
den 22/10 klockan 10.00 till 
13.00, i era kalendrar redan nu! 
 

Dags för Höstmöte! Vi kommer återkomma med 
ett program framöver och det 
vi kan lova redan nu, är att vi 
kommer bjuda på förtäring, 
trevlig samvaro och också lite 
nya kunskaper, tips och idéer!

Håll utkik efter mejl från  
biodlarnavastmanland@gmail.com 
och följ instruktionerna för 
anmälan!  

                                           Välkomna! 

Honungskris eller bara  
lite marknadsstrul? 

Att sälja sin honung till 
tappstationer kan vara be-
händigt om man inte själv 
tänker tappa upp och sälja.  
I år har emellertid de ton- 
givande uppköparna radikalt 
minskat på inköpen.  
 

Priset har fallit och ligger på 
bottennivå. Anledningen är att 
det gjordes stora uppköp un-
der 2021 som fortfarande inte 
omsatts utan finns kvar i lager.  
 

Sammantaget innebär det att 
det finns biodlare som inte fått 
skicka sin honung till uppkö-
pare utan behöver lagra eller 
själv omsätta den på markna-
den.  
 

Priset på honung direkt till 
konsument tycks däremot 
snarast ökat något jämför med 
förra året, vilket är positivt för 
biodlare som säljer direkt till 
kund.

Vårmöte i bigården

Lördagen den 28/5 träffades 
45 medlemmar från olika 
delar av distriktet i Hallsta-
hammar Bf:s föreningsbigård. 
Bigården är placerad i anslut-
ning till en fantastisk frukt- 
odling, där fruktträden stod i 
blom vid vårt besök. 
 

Vi välkomnades av Lena Ryd-
berg Eriksson som driver fruk-
todlingen och Köpings Musteri. 
Fick en presentation av verk-
samheten och också smakprov 
på den must som produceras av 
odlingens äpplen. 
 

Vi fick sedan lyssna till och 
samtala med Katarina Tomtlund 
med uppdrag som regional 
bihälsosamordnare i ett projekt 
där Statens Lantbruks- 
universitet är huvudman. 

Föreningens medlem Kristin 
Ivarsson informerade om vilka 
försäkringar som kan vara av 
intresse för en biodlare, vi fick 
goda tips och råd i ämnet.

Distriktets biavelssamordna-
re, Arne Rohback, talade om 
vikten av starka friska bin. För 
att uppnå det är ett strategiskt 
biavelsarbete en viktig nyckel. 
Distrktet kommer börja arbeta 
mer med frågan under hösten. 

Regnet hängde i luften, men 
mötets deltagare tappade inte 
humöret och så väl de inspi-
rerande föredragen som korv-
grillning och en massa trevliga 
möten och ”bisurr” medlemmar-
na emellan avlöpte väl. 
Tack till alla som deltog på 
olika sätt!

Kristin och Arne bidrog med sina kun-
skaper. Mötet sändes även digitalt för 
de medlemmar som inte kunde delta på 
plats

Anders, distriktets ordförande, hälsade 
alla välkomna och introducerade Lena 
och Katarina
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